
Z Á Z N A M č. 1/2024 

z riadneho zasadnutia komisie výstavby a životného prostredia 

pri Mestskom zastupiteľstve v Bytči, zo dňa 31.01.2024. 

Prítomní na zasadnutí: M. Gácik, J. Babušík, M. Gajdošík, R. Červenec, M. Sedliak 

Neprítomní: L. Greguš, H. Králiková 

Zasadnutia komisie sa okrem jej členov zúčastnil: 

Ing. Dušan Beníček - zapisovateľ. 

Mgr. Marta Mičietová – prednostka úradu. 

Ing. Matúš Bielik – za ref. životného prostredia. 

 

Miesto a čas konania: Zasadačka odd. výstavby a ŽP Mestského úradu v Bytči. (prízemie budovy) od 

15:00 hod. 

Komisia bola schopná uznášania, pretože na jej zasadnutí boli prítomní  5- ti členovia z celkového počtu 

7 členov komisie. 

Na zasadnutí komisie, ktoré viedol jej predseda Martin Gácik, bol prerokovaný materiál podľa programu 

a materiály predložené následne, po zaslaní programu členom komisie: 

 

1. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 3/2023/Z k 31. 12. 2023 v zmysle 

§ 21, ods.1 Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami Mesta Bytča - na vedomie. 

Komisia vzala uvedený materiál na vedomie. 

 

2. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 6/2023/S k 31. 12. 2023 v zmysle 

ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ 

a iných účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

Komisia vzala uvedený materiál na vedomie. 

 

3. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024 k 29. 02. 2024 – návrh. 

Komisia sa zhoduje so stanoviskom finančnej komisie. 

 

4. Zobratie krátkodobého úveru vo výške 20.825,00 €, so splatnosťou 84 mesiacov, na 

financovanie kúpy osobného automobilu ŠKODA Kamiq 1.5 TSI 30 Edition 110 kW od 

VOLKSWAGEN Finančné služby Slovensko s.r.o. 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporučila materiál schváliť. 

 

5. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č._/2024 zo dňa 15. februára 2024 o určení 

miesta a času zápisu detí do základnej školy na školský rok 2024/2025 – návrh. 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporučila materiál schváliť. 

 

6. Zriadenie športových tried v Základnej škole, Ulica Mieru 1235 Bytča. 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporučila materiál schváliť. Poslanci sa 

informovali, či budú triedy zamerané len na futbal alebo aj na iné športy a či je navštevovanie športovej 

triedy viazané na členstvo v konkrétnom športovom klube v Bytči. 



 

Ďalšie podnety a návrhy komisie VaŽP: 

 

M. Bielik informoval poslancov o doručenej žiadosti Slovenského združenia CP futbalu o podporu 

z Mesta Bytča – žiadosť vzala komisia na vedomie. 

Prednostka úradu M. Mičietová informovala o končiacej dohode o vykonaní prác správcu vodovodu 

v mestskej časti Hrabové ku 30. marcu 2024 a upozornila, že je potrebné hľadať nového. Zároveň 

požiadala o súčinnosť poslanca M. Sedliaka. 

J. Babušík sa informoval ohľadom riešenia zlého stavu náletových drevín pozdĺž obslužnej komunikácie 

poza kanál, pričom požiadal o opätovné upozornenie majiteľov pozemkov za účelom zjednania nápravy 

- zabezpečí odd. VaŽP. 

Prednostka úradu M. Mičietová informovala poslancov o projekte zokruhovania vodovodu v mestskej 

časti Hrabové. 

M. Gácik požiadal o riešenie výrubu náletových drevín na území mesta, kvôli výskytu diviačej zveri 

v zastavanom území. 

M. Sedliak informoval o probléme s preplnenými autobusmi z mestskej časti Hrabové 

a neumožňovaním nastupovania detí vodičmi, nakoľko SAD nasadzuje malé autobusy. 

M. Gajdošík sa informoval o možnosti riešiť výskyt inváznych rastlín na území mesta. 

 

 

Bytča, 31.01.2024 

Ing. Dušan Beníček 

 


